
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26.2.2018 o 17,30 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý privítal prítomných 
poslancov a občanov obce. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je 
prítomných 5 poslancov z celkového počtu 9. Ospravedlnení poslanci: Denisa Holbíková, Slavomír Klokner, Alena 
Matulová, Marta Mizerová. Za overovateľov zápisnice  z dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ – 
Michala Lipovského, Martina Poláka.

Predsedajúci  predložil  prítomným  návrhy  poslanca  Šimulčíka  na  doplnenie  bodov  programu:  Zrušenie  VZN 
3/2011, ktorým sa určujú podmienky o nájme nehnuteľnosti v katastrálnom území obce Šintava.

Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý.

Ďalší bod programu na doplnenie: Zmena dĺžky splácania úveru na bytovku pri farskom centre.
V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík  – v správe NKU sa uvádza, že obec do výšky splátky mesačného 
nájomného zahrnula celú splátku úveru zo ŠFRB, splátku termínovaného úveru, ročné poistenie bytového domu a 
tvorbu fondu prevádzky, údržby a opráv. Vyhláška hovorí, že aké položky sa tam musia dať. Dostal som podnet od  
nájomníkov a z toho dôvodu žiadam, aby bol tento bod zahrnutý do programu rokovania.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie. Výsledok hlasovania: Prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, 
Šimulčík), za 4 ( Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 1 (Lipovský) – návrh prijatý.

Ďalej poslanec Šimulčík navrhol bod programu: Diskusia občanov. 
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 2 (Šimulčík, Režnáková), 
zdržali sa 3 (Lipovský, Matušica, Polák) – návrh nebol prijatý.

Doplnené body programu:
bod č. 6/ Zrušenie VZN 3/2011, ktorým sa určujú podmienky o nájme nehnuteľnosti v katastrálnom území obce 
Šintava
bod č. 7/ Zmena dĺžky splácania úveru na bytovku pri farskom centre
bod č. 8/ Rôzne došlé žiadosti
bod č. 9/ Interpelácia poslancov
bod č. 10/ Záver
Hlasovanie  za  program rokovania.  Výsledok hlasovania:  prítomných 5  (Lipovský,  Matušica,  Režnáková,  Polák, 
Šimulčík) za 4 (Lipovský, Matušica,  Polák, Šimulčík), proti 1 (Režnáková) 

K bodu č. 2/
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu 
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia  z predchádzajúceho zasadnutia.  
V rámci rozpravy vystúpili poslanci:
- Režnáková – sa informovala na uznesenie č. 236/2017 ktoré bolo druhýkrát vetované  (predtým č. 223/2017), 
výkon potvrdeného  uznesenia starosta nemôže pozastaviť, či sa stalo niečo v tom konaní. 
- Starosta – informoval, že so Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou rokoval a je to v štádiu jednania, 
-  Šimulčík  – v zmysle zákona o obecnom zriadení  bolo konanie protizákonné.  Výkon potvrdeného uznesenia 
poslancami starosta nemôže pozastaviť. Z toho dôvodu navrhujem, aby sa schválilo uznesením, že pozastavené 
uznesenie č. 236/2017 odporuje zákonu č. 369/1990 Zb., § 13, ods. 8). 
Predsedajúci  dal  hlasovať za uznesenie č.  243 znení:  OZ konštatuje,  že pozastavenie uznesenia č.  236/2017 
starostom obce odporuje zákonu č. 369/1990 Zb., §13, ods. 8).
Výsledok hlasovania: Prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 2(Šimulčík, Režnáková), 
zdržal sa  3 (Lipovský, Matušica, Polák), proti 0 – návrh nebol prijatý



Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 244 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
Kontrolu  plnenia  uznesenia  z predchádzajúceho  zasadnutia.  Výsledok  hlasovania:  prítomných  5  (Lipovský, 
Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 3 (Lipovský, Matušica, Polák), zdržal sa 0, proti 2 (Šimulčík, Režnáková) – 
návrh prijatý

K bodu č. 3A/, 3B/, 3C/
Návrh  ZŠ  s  MŠ  o  zaradenie  Školského  klubu  detí,  ako  súčasti  Základnej  školy  s  materskou  školou  kráľa 
Svätopluka Šintava do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR – spracovaný školský výchovný program
Návrh rozpočtu Školského klubu detí 2018 od 1.9.2018
Návrh VZN o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej školy a školského zariadenia  
č. 14/2018 vrátane prílohy č. 1 po zriadení Školského klubu detí, ako súčasti ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava,  
po  zaradení do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ  SR od 1.9.2018

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. 
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:
- Šimulčík – osobne budem hlasovať, aby družina patrila pod školu, škola nemôže predkladať rozpočet, nevidím 
dôvod to schvaľovať.   Tým, že schválenie rozpočtu presunieme nabudúce, nič nestratíme. Navrhol nerokovať o 
rozpočte školského klubu detí  a pri  VZN navrhol vypustiť  čl. 3 odsek 5  - „Rozpočtové opatrenie bez navýšenia 
rozpočtu(t.j. presuny financií v rámci jednotlivých položiek rozpočtu) má v právomoci Zš s MŠ kráľa Svätopluka 
Šintava.“
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 245 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje v návrhu 
VZN o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej školy a šk. zariadenia č. 14/2018 
vypustenie v čl. 3 bod 5).
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý.
V  rámci ďalšej rozpravy bolo dohodnuté, že sa vypustí aj návrh prílohy č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na  
osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej školy, na osobné a prevádzkové náklady na žiaka školského 
klubu detí a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava.

Po  rozprave  bolo  zahájené  hlasovanie.  Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  246  v  znení:  Obecné 
zastupiteľstvo v Šintave

1. berie  na  vedomie  a)  Návrh  ZŠ  s  MŠ  o  zaradenie  Školského  klubu  detí,  ako  súčasti  Základnej  školy  s  
materskou školou kráľa Svätopluka Šintava do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR – spracovaný 
školský výchovný program. b) ŠKD bude sídliť v budove ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka, ktorej vlastníkom je Obec 
Šintava  –  list  vlastnictva.  c)  Súhlasné stanovisko RÚVZ v Galante  zo  dňa 15.11.2017,  že priestory 1PP-
klubovňa, 1NP-kmeňová učebňa 1. ročníka vyhovujú na prevádzku ŠKD a odporúčajú zaradenie. d) Súhlasné 
stanovisko Inšpektorátu práce Trnava zo dňa 18.12.2017,  že navrhované priestory ŠKD vyhovujú predpisom 
na zistenie bezpečnosti  a ochrany zdravia pri  práci.  e) Súhlasné stanovisko ORHZZ SR v Galante zo dňa 
6.11.2017 k tomu, že skolaudované stavby vyhovujú požiadavkám a predpisom o ochrane pred požiarmi. f)  
Súhlasné stanovisko Rady školy zo dňa 26.10.2017. 

Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý
2. OZ schvaľuje  Návrh VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa materskej  

školy,   na  osobné  a  prevádzkové  náklady  na  žiaka  školského  klubu  detí  a  školského  zariadenia  v  
zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava č.  č. 14/2018 

Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

V súlade  s § 13 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pozastavujem výkon 
uznesenia Obecného zastupiteľstva č.  246,  bod 2.,  lebo je pre obec zjavne nevýhodné  z  dôvodu, že nie je 
súčasne s nariadením schválená aj príloha č. 1.

3. OZ schvaľuje a)podpísať žiadosť za zriaďovateľa zaradiť ŠKD ako súčasť ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava do 



siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR, b)po zaradení ŠKD do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ 

SR vydať dodatok zriaďovacej listine ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava. 

Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý
4. OZ odporúča  starostovi  obce  po  zaradení  ŠKD do  siete  škôl  a  školských  zariadení  MŠVVaŠ SR ukončiť  

pracovno-právny vzťah s doterajšími pracovníčkami Klubovne k 31.8.2018.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

K bodu č. 4/
Všeobecne  záväzné nariadenie  č.  15/2018  Obce Šintava,  ktorým sa  ruší  Všeobecne záväzné  nariadenie  č.  
7/2011 o ovzduší a poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Návrh nariadenia na 
zrušenie bolo vypracované na základe protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Galanta zo dňa 2.2.2018, kde 
navrhuje  zrušenie  nariadenia  č.  7/2011  o  ovzduší  a  poplatku  za  znečisťovanie  ovzdušia  malým  zdrojom 
znečisťovania ovzdušia  v celom rozsahu.
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:
- Šimulčík – ja mám technickú vec, že či my musíme nariadenie zrušiť iným nariadením, skôr by sme mali dať nech 
sa vypracuje nové VZN,
-  Režnáková  –  informovala  sa  na  malý  zdroj  znečisťovania  ovzdušia,  ovzdušie  je  znečistené,  vo  večerných 
hodinách v obci.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie. Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 247  v znení:  Obecné 
zastupiteľstvo v Šintave a) berie na vedomie protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu obce 
Šintava č. 7/2011 o ovzduší a poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia,
b)  schvaľuje  Všeobecne  záväzné  nariadenie  č.  15/2018  Obce  Šintava,  ktorý  sa  ruší  Všeobecne  záväzné 
nariadenie č.  7/2011 o ovzduší a poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 3 (Lipovský, Matušica, 
Polák), zdržal sa 2 (Šimulčík, Režnáková), proti 0  – návrh prijatý (trojpätinová väčšina prítomných)

K bodu č. 5/
Správa o kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra obce za rok 2017

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Podrobný komentár 
predniesla  hlavná  kontrolórka  obce  pani  Vedródyová,  ktorá  prítomných  oboznámila  so  správou  kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2017.
V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci:
- Režnáková – pripomienkovala faktúru v čiastke 7 880,- € poslanci ju  neodsúhlasili, ďalej dom smútku, navrhla, 
aby pripravila hlavná kontrolórka obce sumár, koľko finančných prostriedkov vyšla oprava domu smútku.
- starosta obce – dom smútku je teraz dôstojné miesto, vynovené, čisté, ešte nás čaká pred budovou vybúrať 
asfalt a položiť dlažba.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie.  Predsedajúci  dal hlasovať za návrh uznesenia č.  248 v znení:  Obecné 
zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2017.  
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík),  za 4 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák), zdržal sa 1(Šimulčík) proti 0  – návrh prijatý

V rámci  ďalšej  rozpravy poslanec Šimulčík  navrhol  hlavnej  kontrolórke obce vykonať  kontrolu,  či  boli  všetky 
uznesenia  za  rok  2017  splnené,  predložiť  do  najbližšieho  zastupiteľstva.  Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh 



poslanca Šimulčíka - uznesenie č. 249 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poverilo hlavnú kontrolórku obce 
vykonaním kontroly, či boli splnené všetky uznesenia za rok 2017 , predložiť do najbližšieho zastupiteľstva.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 4 (Matušica, Režnáková, 
Polák, Šimulčík), zdržal sa 1 (Lipovský), proti 0  – návrh prijatý

K bodu č. 6/
Zrušenie VZN 3/2011, ktorým sa určujú podmienky o nájme nehnuteľnosti v katastrálnom území obce Šintava

     Predsedajúci udelil slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, VZN už nemá opodstatnenie z dôvodu 
že VZN č. 3/2011, ktorým sa určujú podmienky o nájme nehnuteľností v katastrálnom území obce Šintava  bolo 
nahradené Zásadami hospodárenia, v ktorých sa určuje nájom nehnuteľností. Pripomienkoval, že iné VZN sme 
zrušili VZN-kom, a toto rušíme hlasovaním, mali by sme to zjednotiť.

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 250 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave ruší VZN č. 3/2011, 
ktorým sa určujú podmienky o nájme nehnuteľnosti v katastrálnom území obce Šintava.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

K     bodu č. 7/
Zmena dĺžky splácania úveru na bytovku pri farskom centre

     Predsedajúci  udelil  slovo predkladateľovi  návrhu poslancovi  Šimulčíkovi,  ktorý  predložil  návrh z  dôvodu 
podnetu nájomníkov, že majú vysoké splátky nájomného. Na výstavbu bytovky obce (14bj) si obec zobrala dva 
úvery: ŠFRB a banky. Úvery majú rozdielnu dĺžku splácania. ŠFRB 30 rokov, banka 8 rokov. Súčasní nájomníci  
splácajú úver banky za budúcich nájomníkov, čo nie je spravodlivé. My vieme vyriešiť iba jednu vec, aby úver čo 
je na 8 rokov bol na dlhšiu splatnosť.  Za tento stav, ktorý teraz je,  je zodpovedný štatutár. Navrhujem prijať  
uznesenie, aby sa úver natiahol na čo najdlhšie obdobie. Tento spôsob bol a je nespravodlivý. Ľudia majú nárok, 
aby neplatili viac ako treba. 
V rámci rozpravy vystúpili poslanci:

- Matušica – zostávajú dva roky na splatenie úveru, aký to má význam.
- Starosta – nájomné byty treba riešiť komplexne, musíme riešiť všetky 3 bytovky, ktoré sme postavili, aby 

to bolo rovnocenné.
- Vedródyová – do prepočtu nájomného vstupuje vstupná cena budovy. Nájomníci stále platia tridsatinu. 

Patrila  tam  hodnota  obstarávacej  ceny.  Ďalej  informovala  o  obstarávacej  cene  všetkých  bytoviek  a 
bytovka 14 BJ bola postavená ako najlacnejšia v prepočte za m2 obstarávacej ceny.

- Šimulčík – vychádzal som z informácie kontroly  NKU v analýze nájmu sa uvádza, že obec do výšky splátky 
mesačného  nájomného  zahrnula  celú  splátku  úveru  zo  ŠFRB,  splátku  termínovaného  úveru,  ročné 
poistenie  bytového  domu  a  tvorbu  fondu  prevádzky,  údržby  a  opráv.   Navrhol  uznesenie,  že  nám 
predložia  hĺbkovú analýzu, z čoho bolo vypočítané nájomné za všetky domy, vychádzal som z kontroly 
NKU.

- Lipovský – samé ohovárania, udávania, prekvapuje ma, že sa nájomníci neozvú, že sa im dobre býva, lebo 
bývajú v nových, čistých bytoch.

Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  251  v  znení:  Obecné  zastupiteľstvo  v  Šintave  schvaľuje 
predloženie hĺbkovej analýzy, z čoho bolo vypočítané nájomné za všetky obecné nájomné bytové domy.
Výsledok  hlasovania:  prítomných 5 (Lipovský,  Matušica,  Režnáková,  Polák,  Šimulčík),  za  3  (Režnáková,  Polák, 
Šimulčík), zdržal sa 0, proti 2(Matušica, Lipovský)  – návrh prijatý

K     bodu č. 8/
Rôzne došlé žiadosti:

Predsedajúci oboznámil prítomných so žiadosťami:
8/1  Oznámenie Martina Poláka o vzdaní sa mandátu spolukoordinátora pre výstavbu detského ihriska.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia  č.  252:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie oznámenie Martina Poláka o vzdaní sa mandátu spolukoordinátora pre výstavbu detského ihriska, 



ktoré sa schválilo uznesením č. 215/2017 zo dňa 23.10.2017.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

8/2  Žiadosť Domova sociálnych služieb pre deti a dospelých Šintava o predĺženie platnosti dodatku č. 5
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č.  253  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
žiadosť riaditeľky Domova sociálnych služieb pre deti a dospelých v Šintave o predĺženie platnosti dodatku č. 5 
k Nájomnej  zmluve  č.  10/2008  a predlžuje  dobu  trvania  splatnosti  nájomného  v upravenej  ročnej  čiastke 
6588,- € pre rok 2018.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý
  
8/3  Žiadosť Daniela Taufera, Šintava č. 601 o odkúpenie pozemku k.u. Šintava  pod parc.č. 3915/24
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 254 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť  Daniela Taufera trvale bytom Šintava 601 o odkúpenie časti obecného pozemku parc.č. 
3915/24 a dávame predbežný súhlas s odpredajom pozemku, ktorý bude určený geometrickým plánom podľa 
súčasného oplotenia.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

8/4 Žiadosť Martina Mihálika, Šintava č. 596 o odkúpenie častí parc. č. 3915/24 a 3915/19.
Po rozprave  bolo  zahájené hlasovanie  za  návrh uznesenia  č.  255  Obecné zastupiteľstvo v  Šintave  berie  na 
vedomie  žiadosť  Martina  Mihálika,  Šintava  č.  596  o  odkúpenie  častí  parciel  č.  3915/24  a  3915/19   s  
predbežným súhlasom s tým, že žiadateľ musí predložiť geometrický plán podľa súčasného oplotenia.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý

8/5 Žiadosť Pavla Dudona a manž. Márie, Šintava č. 375 o odpredaj pozemku
    Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom zasadnutí  dňa 23.10.2017 uznesením č.  216/2017 zobralo na 
vedomie žiadosť žiadateľov o odkúpenie pozemku s predbežným súhlasom, s tým, že žiadateľ musí predložiť 
geometrický plán. Obecné zastupiteľstvo musí schváliť spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce. 
Obec musí zverejniť zámer predať svoj majetok a jeho spôsob na svojej úradnej tabuli po dobu 15 dní.
V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík – súhlasím s tým predajom, len sa chcem spýtať, či niekto kontroloval 
tento geometrický plán z obce. Myslím si že každý geometrický plán by mal niekto kontrolovať, keď odčleňujeme 
z obecných parciel. Je to kompetencia obecného úradu a obec musí predkladať relevantné podklady poslancom.
     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 256: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na 
vedomie  žiadosť  Pavla Dudona a manž. Márie,  trvale bytom Šintava 375 o odkúpenie obecného pozemku 
o výmere 148 m2, parc.č. 517/156. b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup 
prevodu  obce  z dôvodu  hodného  osobitného   zreteľa,  o ktorom  rozhoduje  Obecné  zastupiteľstvo 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. 
V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. 
a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – časti parcely č. 517/42 – ostatné  
plochy, evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela registra 
„C“  v k.u.  Šintava,  na  LV  č.  2640,  novovytvorená parcela  č.  517/156  –  ostatná  plocha  o  výmere 148  m2 
odčlenená geometrickým plánom č. 74/1017 zo dňa 17.1.2018,  žiadateľovi: Pavlovi Dudonovi a manž. Márii, 
Šintava č. 375.
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 4 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková,  Polák),  zdržal  sa  1  (Šimulčík),  proti  0   –  návrh nebol  prijatý,  (schválenie 3/5 väčšinou všetkých 
poslancov) 



8/6  Žiadosť spoločnosti Lodenica, s.r.o. Šintava č. 441 o riešenie problému s dažďovou vodou

     Predsedajúci informoval, že  to bolo riešené, ešte za minulého volebného obdobia, bola urobená zberná jama, 
postupne sa voda tratí, keď sa vyriešia veci ohľadne pozemkov bude sa riešiť aj toto. Je rozpracovaný plán 
odvodňovania obce, takže je to do tohto všetko zahrnuté.
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

- Matušica – na minulom zasadnutí sme prijali že za vypracuje vizualizácia a návrh riešenia odpadových 
vôd, dobre všetci vieme, že sa to nedá urobiť zo dňa na deň. 

- Lipovský – navrhol riešenie problému, teraz čo je zberná, vsakovacia jama, vybrať štrk a časť zeminy 
a zaviesť to novým štrkom väčším, lebo je zanesený zeminou, snáď by to trocha pomohlo. Voda stojí na 
viacerých miestach. 

Po  rozprave  bolo  zahájené hlasovanie  za  návrh uznesenia  č.  257  Obecné zastupiteľstvo v  Šintave  berie  na 
vedomie žiadosť spoločnosti Lodenica, s.r.o., Šintava č. 441 a súhlasí s riešením odvodu celoobecnej vody pred 
týmto  priestorom  a  s  prípravou  projektu,  ktorý  bude  predložený  na  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva. 
Návrh termínu  apríl 2018. 
Výsledok hlasovania: prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 5 (Lipovský, Matušica, 
Režnáková, Polák, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0  – návrh prijatý
                                             
K bodu č. 9/
Interpelácia poslancov
V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci:

- Matušica – informácia ohľadne plánu opráv miestnych komunikácií. Ďalej sa zaujímal na zberné nádoby 
zber šatstva.

- predsedajúci  informoval,  že  bolo  vyhlásené  konanie  ohľadne  opráv  miestnych  komunikácií,  budeme 
riešiť opravu cesty ul. Košikárska a ul. Krátka, od p. Tahotného smerom k p.   Molnárovi a potom okolo 
pána Stanku a p. Kroláka. Súčasne sa bude opravovať  cesta ul. Nad Váhom – od p. Korca k p. Drábikovi. 
Kontajner na šatstvo – je podpísaná zmluva a kontajnery budú rozmiestnené po obci v najbližšej dobe. 
Ďalej  informoval,  že  máme  viacero  nových  kontajnerov  na  zber  papiera  -  modrej  farby,  pribudnú 
kontajnery na tetrapaky – oranžovej farby, žiada o dôsledné triedenie podľa komodít. 

- Vedródyová  –  informovala  prítomných  o  výzve  pracovníkov  z charity   Trnava,  že  potrebujú  deky, 
prikrývky, bundy na toto zimné obdobie pre bezdomovcov.

- Predsedajúci  ďalej  informoval,  že  na  námestí  obce  bude  stáť  polyfunkčný  objekt  -  bytový  dom, 
trojpodlažný.  Žiadosť  o odkúpenie  časti  pozemku  pre  tieto  bytové  domy  na  parkovanie.  Konatelia 
spoločnosti by potrebovali odkúpiť vedľa telocvične na parkovanie v bytovom dome. Je to cca 25 m2. 
Presná žiadosť bude dodaná na najbližšom zasadnutí OZ.

- Šimulčík – námestie je veľmi dôležité z pohľadu obce, ja by som navrhoval, či by investor nemohol urobiť 
nejakú vizualizáciu projektu, a požiadať investora aby prezentoval zámer. My ako poslanci by sme mali 
urobiť maximum, aby občania boli informovaní. Dávam návrh na hlasovanie, aby obecný úrad požiadal 
investora na  prezentáciu výstavby budov, ktoré hraničia s námestím obce. 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh poslanca Šimulčíka uznesenie č. 258 v znení: Obecné zastupiteľstvo v 
Šintave schvaľuje, aby obecný  úrad požiadal investora na  prezentáciu výstavby budov, ktoré hraničia  
s námestím obce. 
Výsledok hlasovania:  prítomných 5 (Lipovský, Matušica, Režnáková, Polák, Šimulčík), za 3 (Režnáková, 
Polák, Šimulčík), zdržal sa 2 (Lipovský, Matušica), proti 0  – návrh prijatý

- Lipovský – návrh ohľadne Lodenice: 
1.  prístup  a  plocha   prečerpávacej  stanice,  2.  pitná  voda  pre  veslársky  klub  a  čerpaciu  stanicu,  3. 
pozemok  okolo  veslárskeho  klubu,  4.  závlaha  futbalového  ihriska  –  studňa,  5.  tréningové  ihrisko. 
Doporučuje,  aby  OZ  schválilo  komisiu:  za  stavebnú  komisie  p.  Šimulčík  +  dobrovoľník,  za  finančnú 
komisiu p. Lipovský a p. Kavoň, za komisiu kultúry a športu p. Matušica + dobrovoľník, + zástupkyňa  
starostu obce. Spracuje návrh riešenia aj s finančným krytím, predloží na pracovnú poradu poslancom 
OZ,  potom  upravený  návrh  riešenia  majiteľovi.  Následne  riešiť  na  riadnom  alebo  mimoriadnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva. Stretnutie komisie navrhujem dňa 3.3.2018  v klubovni veslárskeho 



klubu. Zároveň by som chcel požiadať majiteľa o vstup na pozemok. Prosím, aby zastupiteľstvo k tomu 
zaujalo stanovisko, či to chceme riešiť.

- Šimulčík  –  túto  vec  by  mal  riešiť  obecný  úrad,  my  potrebujeme  vidieť  výstupy, výsledky  a 
následne obecné zastupiteľstvo sa tým môžu zaoberať. Ja dávam návrh, aby túto vec pripravil obecný 
úrad, predsedom takejto komisie by mal byť starosta obce.

- Matušica – ja sa tomu nebránim, som za to, aby sme sa stretli a riešili veci.
- Polák – poslanci sú nápomocní starostovi.
- Polák –  informoval  sa na dávnejšiu žiadosť  obyvateľov z bytovky pri  COOP Jednota,  ešte  bolo  treba 

vyasfaltovať časť dvora, či sa to riešilo.
- Režnáková – informovala sa na dopravnú situáciu okolo školy, jama na ul. Dlhá pred Broschovými, či sa 

vyriešila,  ďalej  pripomienkovala  na  ul.  Nitrianska  -   Lisický  pozemok  -  vznikla  skládka  stavebného 
materiálu, treba im napísať.

- Šimulčík – informácia na termín ďalšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva, predsedajúci informoval, 
že najbližší termín dňa 23.4.2018, ale nemusí byť záväzný. Ďalej pripomienkoval,  že nedostal odpoveď na 
minulý interpelačný dotaz - koľko obec získala z eurofondov euro od roku 2011. V zmysle rokovacieho 
poriadku ak poslanec požiada, odpoveď na interpeláciu dostane do 15 dní. Žiadam písomne, že koľko 
euro starosta získal z eurofondov od roku 2011. 

- Polák – poslal som dva emaily, prvý je vybavený – dopravná značka, ako je to s  haluzovinou na ulici, kedy 
sa odstráni.
Na všetky interpelačné dotazy odpovedal starosta obce.

K bodu č. 10/
Záver

Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

 
Zapísala: Bc. Slávka Dobišová
 
                                                                                    Miroslav Holička, starosta obce

V súlade  s § 13 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pozastavujem výkon 
uznesenia Obecného zastupiteľstva č.  246,  bod 2.,  lebo je pre obec zjavne nevýhodné  z  dôvodu, že nie je 
súčasne s nariadením schválená aj príloha č. 1.

v Šintave, dňa 7.3.2018 Miroslav Holička, starosta obce


